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Aan de leden van de raad 

Uwkenmerk Datum 10 oktober 2017 
Ons kenmerk DVI I I INT/17 - 214623 Verzonden 

BehandeId door J.A.P' Dikmans 

Beantwoording schriftelijke vragen ex art. 42 RvO van de fractie PvdAl GL d.d. 20 
september 2017 met betrekking tot asbestdaken 

Onderwerp 

Geachte heer, mevrouw, 

Door de fractie PvdA/GL zijn op 20 september 2017 vragen gesteld met betrekking tot 
Asbestdaken. 

Op 18 rnaart en 21 april 2015 heeft de fractie van PvdA-GroenLinks vragen gesteid over de 
aanwezigheid van asbest in Vught in verband met het landelijke verbad vanaf 2024. Destijds gaf het 
college aan hier geen prioriteit aan te geven en dat de capaciteit en middelen ontbraken am een 
goede inventarisatie te maken van gebouwen waar asbest in verwerkt is. Gezien de bouw van diverse 
accommodaties, is de aanwezigheid van asbest echter niet uit te sluiten. 

Tijdens de presentatie over de plannen van Zwaluw VFC op de informatieavond van 14 september 
2017 werd bevestigd dat de daken van de gemeentelijke accommodatie aldaar asbest bevatten. De 
gemeente is verantwoordelijk voor het saneren van deze daken. 
PvdA-GroenLinks ziet eventuele asbestdaken het liefst zo spoedig mogelijk gesaneerd worden i.v.m, 
gezondheidsrisico's voor de omgeving. De kans op een calamiteit (bijvoorbeeld brand) is wellicht 
klein, maar de impact is dan groat. Aangezien de daken tach gesaneerd moe ten gaan worden, ziet 
PvdA-GroenLinks geen aanleiding am hierrnee te wachten tot 2024. De gemeente heeft daarin een 
voorbeeldfunctie, maar hopelijk geldt dit oak voor particuliere eigenaren. 
PvdA-GroenLinks heeft daarom de volgende schriftelijke vragen aan het college: 

1. Heeft het college inmiddels een inventarisatie gemaakt van het aantal gebouwen 111 

gemeentelijke eigendem waar asbest in het dak verwerkt is? 
A. Zo ja, welke gebouwen zijn dat? 
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B. Zo nee, gaat het college nog zo'n inventarisatie maken en wanneer kunnen we deze 

verwachten? 
De gemeente heejt, op de kleedlokalen van Bergenx/mizen na, Ilog geen inuentarisatie gemaakt van de 
aanwe:jgheid van asbest in haar geboNwen. Wf/ starten in 2018 een uereennend onderzoe]: naar asbest in 
onze overige geboNwen. 

2. Voor het saneren van asbestdaken is een subsidieregeling van het Rijk beschikbaar. Maar de 
eigenaar van de daken dient hier altijd zelf aan bij te dragen. 

A. Heeft de gemeente hiervom middelen opgenomen in de begroting? 
B. Zo nee, komt het college nog met een voorstel om hiervom middelen beschikbaar te 

stellen? 
C. Kan het college een inschatting geven van de verwachting van de kosten vom de 

sanering van asbestdaken in gemeentelijk eigendom? 
D. Is het college bekend met de verwachting dat naarmate de deadline van 2024 

dichterbij komt de capaciteit van bedrijven die asbest opruimen niet toereikend meer 
is en daarmee de prijzen vom het saneren hoger? 

E. Is dit voor het college aanleiding om versneld de sanering van eventuele 
asbesthoudende gebouwen op te pakken? 

De gemeente heejt geen middelen opgenomen voor het saneren uan asbestdaeen in haar begroting. Het 
definitieve besluit tot het verbod op asbestdaeen is echter nog niet genomen. Hiervoor is een wij:jging van de 
Wet mtlieNbeheer nodig. Naar verwachting zal het nzeiaue kabinet dit besluit gaan nemen (2024 geldt als 
ricbtdatum van bet verbod). 
Afoankelvk van de t/itJlag van het onderroe]: naar asbest in onze gebot/wen, kVken we naar aard en 
om/lang pan de J'anerinpkoJten en onderroeeon we in boeierre wv'gebruik kunnen maken van de in bet leoen 
geroepen JtlbJidieregeling. Mocht dit niet (volledig) het geval :jjn dan wordt hiervoor bNdget aangevraagd. 
Op dit moment is dan ook nog geen indicatie te gepen uan de eosten die met de sanering gemoeid zijn. 

Dat mogelvk vanwege het grote aanbod de prvzen uoor Janering ktIJ11len Jtvgen, ziJiz wV' ons beiuust. 
WV' bebben met andere deelnemers de Omge/lingJdiemt Brabant Noord (ODBN verzocht, via het 
programma Collectieve Taken, om een regionale aanpak te onderzoeeen. Hierdoor bopen we een pennelling te 
bewerk,ftellingen om te komen tot een mbeJtdakvrije regio ill 2024. Eind 2017, begin 2018 wordt er een 
(concept) regionale ,ftrategie en plan pan aanpak poorgelegd aan de deell1emen. 

3. In de beantwoording van onze vragen uit 2015 geeft het college aan geen wettelijke of 
financiële middelen te hebben om particulieren aan te zetten hun asbest dak te saneren. WeI 
stelt het college in te zetten op voorlichting om inwoners erop te attenderen. 

A. Staat het college nog steeds op dit standpunt? 
B. Wat heeft het college de afgelopen twee jaar gedaan aan voorlichting? 
C. Wat is het college voornemens om de komende jaren nog te doen? 

Het college Jtaat nog ,fteedJ op dit J'tane/punt. 

De ajgelopen 2 jaar iJ er geen lloorlichting gegeven. De belangri;kJte reden hienloor iJ dat het definitielle beJ/tlit tot het 
/lerbod op aJbeJtdaken nog niet iJ genomen. LWei iJ er /lanT/it de landelvke Ollerheid aandacht geweeJt voor het perbod. 
Er iJ een lelndelvke ,fubJidieregeling in het lellen geroepen om Jelnetùzgen Peln el,fbeJtdaken te llemzellen. 
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We \ftllen de landelj;ke subsidieregeling tot het saneren van asbestdaeen publireren op onze uebsiie (link 
naar overheidspagina J. https:11 www.t.IJo.1l11 subsidies -t'egelingeJl I subsidiet'egeling-verwitderen-asbestdaken 
Daarnaast besteden we - zodra de wijzjging van de tV'et milieubeheer definitiif is en dI/S de definitielJe datum van het 
verbod op asbestdaken bekend is - bieraan aandacbt op de gemeeJltepagina van het Klaverb/ad, onze website en sociale 
media. Ook \f,lIen we de woningrotporaties actief benaderen over deze problematiek. 

Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Vught, 
de secretaris de burgemeester, 

drs. H.C. de Visch Eybergen R.J. van de Mortel 
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